
SE-PO.0052-9/10
P R O T O K Ó Ł      Nr  LXX/10

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w d  niu   29 czerwca 2010 roku  

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  18

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - obecna

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Otwieram LXX sesję Rady Miejskiej, zwołaną na podstawie Ustawy o samorządzie gminnym. Witam 
wszystkich gości Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :
Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, Z- ca dyr. ZBK Maciej 
Bednarczyk, dyr. ZBK Krzysztof Malczewski, dyr. ZIK Elżbieta Postel , mieszkaniec, Przemysław 
Szałański
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Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że na sali obrad jest wystarczająca liczba radnych do kontynuowania obrad

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Odczytuje zmiany wprowadzone autopoprawką – usunięcie pkt. dot. protokołu z dnia 27 maja 2010 
wprowadzenie pkt. 10 a dot. przyjęcia informacji realizacji strategi rozwoju miasta Czeladź do roku 
2015 wprowadzenie pkt. 12 dot. przedstawienia przez Komisje Rewizyjną końcowego protokołu
pokontrolnego pkt. 13 ppkt. 2c dot. zmiany uchwały w sprawie poręczenia za zobowiązania ZIK
pkt.13 ppkt. 6A dot. upoważnienia dyr. Mopsu w sprawach świadczeń pomocy materialnej
o charakterze socjalnym pkt.13 ppkt 11a dot. sprzedaży działek nr. 58, 59, 60, 61, 62, 63, 64
o łącznej powierzchni 2 hektary 1830 m położonej przy ul. wiejskiej w Czeladzi pkt.13 ppkt. 23
dot. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 97/4 i 97/5 o powierzchni 846 m położonej przy 
ul. Kilińskiego pkt.13 ppkt. 24 dot. przyjęcia ramowego plany pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
na rok 2009 – 2010 pkt.13 ppkt. 6B dot. wyrażenia intencji na podwyższenie kapitału zakładowego 
TBS

Radna Teresa Kosmala : Posiedzenie Komisji powinno być dostępne dla mieszkańców zwoływanie
komisji w przerwie na sesji jest nie zgodne ani ze statutem ani z regulaminem rady, mieszkańcy 
powinni być wcześniej poinformowani o komisji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Uważam że jeżeli takiej formuły w regulaminie nie ma to nie oznacza to, że jest to niedopuszczalne 
myślę, że należało by tu użyć innego sformułowania

PROPONOWANY
PORZĄDEK OBRAD  LXX SESJI
RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
3. Wnioski o zmiany w porządku obrad sesji. 
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.
5. Interpelacje i wnioski radnych  .
6. Prezentacja aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 

paliwa gazowe na obszarze gminy Czeladź. 
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Te m a t y   z  r a m o we g o   p l a n u  p r a c y  R a d y  M i e j s k i e j  :

7.    Akcja Lato w mieście- plany, harmonogram imprez.
8.    Ocena wykonania zadań inwestycyjnych w mieście za 5 miesięcy roku 2010 r. oraz    

 informacja dot. realizacji zadań przez ZIK.
9.    Omówienie informacji o przygotowaniu do realizacji zadań ze środków unijnych w  

 rozbiciu na poszczególne programy na lata 2010 – 2015. 
10.  Analiza realizacji strategii Rozwoju Miasta Czeladź oraz plany pracy do 2015 r. 
10.a. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały  w sprawie   przyjęcia informacji z     

 realizacji Strategii Rozwoju Miasta Czeladź oraz planów do roku 2015.
11.  Festyny zdrowia- rezultaty za 2009 rok. 
12.  Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną końcowego protokołu pokontrolnego z  

 „Kontroli obrotu nieruchomościami za 2009r”, w celu przyjęcia wniosków   
 pokontrolnych i skierowania ich do realizacji.
 a). odczytanie  końcowego protokołu  pokontrolnego,
 b). dyskusja i  głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia wniosków  
 pokontrolnych z protokołu Komisji Rewizyjnej, z kontroli obrotu nieruchomościami za 
 2009r. 

13.  Dyskusja i  głosowanie nad otrzymanymi projektami  uchwał w sprawie      :  

Dotyczące procedury uchwalania budżetu i zmian w budżecie miasta na 2010r.:
1 Zmian w budżecie miasta na 2010 rok.

2
Trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Czeladź, rodzaju i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, procedury uchwalania budżetu 
Gminy Czeladź oraz ustalenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Czeladź za I półrocze roku budżetowego.

D o t y c z ą c a  - I n i c j a t y w y  u c h w a ł o d a w c z e j  g r u p y  m i e s z k a ń c ó w :
2a Szerokości ul. Staropogońskiej.

D o t y c z ą c a  r o z p a t r z e n i a  s k a r g i :
2b Rozpatrzenia skargi Pana Mariusza Kozłowskiego dotyczącej wykorzystywania przez 

Burmistrza Miasta Czeladź do celów prywatnych  sprawowanego urzędu i środków publicznych.

2c
Zmiana Uchwały LV/893/2009 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 30 lipca 2009 roku w sprawie 
poręczenia za zobowiązania Zakładu Inżynierii Komunalnej Sp. z o. o. w Czeladzi, z 
późniejszymi zmianami

Dotyczące zagospodarowania przestrzennego gminy oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego 

3 Zmiany planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź przyjętego 
uchwałą Nr LXVI/1019/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006 r.

4 Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź – „Nowa Kolonia 
Saturn”

5 Zmiany fragmentu planu miejscowego miasta Czeladź dla terenu przy DK 86.
D o t y c z ą c a  i n n y c h  s p r a w  z a s t r z e ż o n y c h  u s t a w a m i  d o 
k o m p e t e n c j i  r a d y :

6
Uchwalenia sposobu konsultowania projektów aktów prawa miejscowego z radą działalności 
pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego.

6a Upoważnienie dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi do prowadzenia
postępowania w sprawach świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie miasta Czeladź.

D o t y c z ą c e  z b y w a n i a  n i e r u c h o m o ś c i  :  
7 Sprzedaży działek nr 12 i 13/1 k.m. 43 o pow. Łącznej 900 m2 położonych przy ul. 

Poniatowskiego w Czeladzi.
8 Sprzedaży działki nr 181/1 k.m. 43 o pow. 2929 m2 oraz części działki nr 88 k.m. 43 o pow. 

około 800 m2 położonych przy ul. Saturnowskiej w Czeladzi.
9 Sprzedaży działki nr 4/8 k.m. 52 o pow. 3822 m2 położonej przy ul. Handlowej w Czeladzi.
10 Sprzedaży działki nr 94/6 k.m. 14 o pow. 457 m2 położonej przy ul. Łączkowej w Czeladzi.
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11 Sprzedaży działki nr 35/1 k.m. 20 o pow. 41 m2 położonej przy ul. Staszica w Czeladzi. 
11a Sprzedaż działek nr 58, 59, 60, 61, 63 i 64 k.m. 49 o łącznej pow. 2,1830 ha położonych przy ul. 

Wiejskiej w Czeladzi
D o t y c z ą c a  w y n a j m o w a n i a  n i e r u c h o m o ś c i  n a  c z a s  o z n a c z o n y :

12
Przedłużenia umowy najmu dot. eksploatacji urządzeń i instalacji telekomunikacyjnych do celów 
telefonii cyfrowej znajdujących się na części dachu Hali Widowiskowo-Sportowej przy ul. 
Sportowej 2 w Czeladzi. 

D o t y c z ą c e  w y d z i e r ż a w i a n i a  n i e r u c h o m o ś c i :
13 Przedłużenia umowy dzierżawy  nieruchomości położonej przy ul. Trznadla 1 w Czeladzi, 

działka nr 26/7 k.m. 47 o pow. 1800 m2, zabudowanej budynkiem byłego domu kultury. 
14 Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 227/3 k.m. 13  o pow. 16,50 m2 położonej przy 

ul. Szpitalnej-Bocznej w Czeladzi.
15 Przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 70/40 k.m. 57 o pow. 344 m2 położonej przy ul. 

Zamiejskiej w Czeladzi.
16 Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k.m. 24 o pow. 117 m2 położonej przy 

ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
17 Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k.m. 41 o pow. 183 m 2 położonej przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.

18
Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 66/2 k.m. 39 o pow. 18 m2 położonej przy ul. 
Węglowej w Czeladzi.

19 Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 227/2 k.m. 21 o pow. 12 m2 położonej przy ul. 
Cmentarnej w Czeladzi.

20 Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 171 m2 położonej przy ul. 
21 Listopada w Czeladzi.

21 Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 23/2 k.m. 15 o pow. 22 m2 położonej przy ul. 
Przełajskiej  w Czeladzi.

22 Wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 70/47 k.m. 57 o pow. 210 m2 położonej 
przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi.

23 Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 97/4 i działki nr 97/5 k.m. 20 o pow. 846m2 

położonych przy ul. Kilińskiego w Czeladzi. 
D o t y c z ą c a  r a m o w e g o  p l a n u  p r a c y  k o m i s j i  

24 przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czeladzi na 2010 rok

14. Odpowiedzi  na interpelacje i wnioski radnych. 
15. Zapytania i  interwencje radnych.
16. Odpowiedzi  na zapytania i interwencje radnych. 
17. Przedstawienie i rozpatrzenie spraw kierowanych do Rady Miejskiej.
18. Sprawy bieżące.
19. Zamknięcie obrad sesji.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto z państwa jest za wprowadzeniem zmian do porządku 

GŁOSOWANIE 

     12    głosów za
       3  głosy przeciw
       0  głosów wstrzymujących się
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są propozycje zmian porządku

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Porządek obrad sesji został przyjęty

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania dot. tego pkt.

pytań nie było

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Radny Władysław Oczkowicz : Bardzo się cieszę, że Spółka Restrukturyzacji Kopalń zaczęła
porządkować ul. Betonową, brak koszy na ul. Francuskiej

Radny Andrzej Świątek : Nie udzielono mi odpowiedzi na interpelacje dot. przyznanych mieszkań
socjalnych przez ZBK, proszę aby taka informacja została mi złożona w trakcie tej sesji. Kolejna
sprawa to brak odpowiedzi na interpelacje ZIK. Proszę o zwrócenie uwagi na to co Czeladzka 
Internetowa Telewizja relacjonuje, informacja w niej przedstawiona jest nierzetelna 

Radny Dominik Penar : Dziękuję, za odpowiedzi na moje interpelacje i proszę o zamieszczenie
interpelacji radnych na stronie internetowej miasta, proszę o informacje na temat działań 
inwestycyjnych na ul. Prostej oraz ul. Piaskowej

Radny Marcin Musiał : Złożyłem w dniu dzisiejszym razem z Radnym Dominikiem Penarem
projekt uchwały w sprawie referendum akceptującego przejęcie przez Miasto Czeladź obowiązku
właściciela nieruchomości w zakresie wyposażenia nieruchomości w urządzenia służące
do zbierania odpadów komunalnych stałych proszę o opinię prawną i poddanie tego projektu 
uchwały pod głosowanie na kolejnej sesji Rady Miejskiej, mieszkańcy Czeladzi proszą o skoszenie 
trawy na terenie Parku Grabek

Radna Teresa Kosmala : Sprawa pierwsza to zwołania posiedzenia Komisji Regulaminowej
w miniony poniedziałek bez zawiadomienia wszystkich radnych, wnoszę o jak najszybsze 
przywrócenie ruchu pojazdów na ul. 3 Szyb

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Komisja taka nie odbyła się 

Radna Grażyna Strączek : Dziękuję za szybkie załatwienie sprawy dot. wykoszenia trawy w Parku
Prochownia i ul. Piaskowej, mieszkańcy proszą o uporządkowanie terenu na ul. Szpitalnej przy pętli
tramwajowej

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji
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Prezentacja aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 
na obszarze gminy Czeladź.

 
Temat omawia Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik, przedstawiciel firmy ENERGO 
EKSPERT Marek Plebankiewicz

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Radny Władysław Oczkowicz
3. Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik
4. Przedstawiciel firmy ENERGO EKSPERT Marek Plebankiewicz

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Akcja Lato w mieście- plany, harmonogram imprez.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
W przerwie zapraszam państwa do obejrzenia terenu za Urzędem Miasta Czeladź gdzie od wczoraj
rozpoczęła się Nieobozowa Akcja Letnia

Temat Omawia Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Ocena wykonania zadań inwestycyjnych w mieście za 5 miesięcy roku 2010 r. oraz informacja dot. 
realizacji zadań przez ZIK.

Temat omawia Z -ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba

Radny Władysław Oczkowicz : Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała przygotowany materiał

Radna Grażyna Strączek : Komisja Finansowa również pozytywnie zaopiniowała ten materiał

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marcin Musiał
2. Z -ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba
3. Radna Danuta Walczak
4. dyr. ZIK Elżbieta Sikora Postel
5. Radna Teresa Kosmala
6. Radny Władysław Oczkowicz
7. Radny Ireneusz Gawroński
8. Radny Andrzej Świątek
9. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
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Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Omówienie informacji o przygotowaniu do realizacji zadań ze środków unijnych w rozbiciu na 
poszczególne programy na lata 2010 – 2015. 

Temat omawia Z -ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba

Radny Władysław Oczkowicz : Komisja pozytywnie oceniła ten materiał

Radna Grażyna Strączek : Komisja pozytywnie zaopiniowała ten materiał

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Z -ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba
2. Radna Teresa Kosmala
3. Radny Ireneusz Gawroński

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 20 minutową przerwę

wznawiam obrady po  przerwie

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Analiza realizacji strategii Rozwoju Miasta Czeladź oraz plany pracy do 2015 r. 

Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały  w sprawie przyjęcia informacji z realizacji Strategii 
Rozwoju Miasta Czeladź oraz planów do roku 2015.

Temat omawia Z -ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Grażyna Strączek składam wniosek o dopisanie na str 11 słowa żłobka ( wnioskuje 
       o budowę żłobka w dzielnicy Piaski )
2. Radna Danuta Walczak
3. Radny Władysław Oczkowicz
4. Radny Krzysztof Francikowski
5. Burmistrz Marek Mrozowski
6. Radna Teresa Kosmala
7. Radny Andrzej Świątek
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GŁOSOWANIE zw wnioskiem 

     14    głosów za
       0  głosów przeciw
       1  głos wstrzymujący się

GŁOSOWANIE za uchwałą wraz z przyjętym wnioskiem

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - za
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - przeciw
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - nieobecny
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - przeciw
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania 

     12    głosów za
       3  głosy przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Festyny zdrowia- rezultaty za 2009 rok. 

Temat omawia Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Radna Grażyna Strączek
3. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
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Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną końcowego protokołu pokontrolnego z „Kontroli obrotu 
nieruchomościami za 2009r”, w celu przyjęcia wniosków pokontrolnych i skierowania ich do realizacji.
a). odczytanie  końcowego protokołu  pokontrolnego,
b). dyskusja i  głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia wniosków   
pokontrolnych z protokołu Komisji Rewizyjnej, z kontroli obrotu nieruchomościami za 2009r. 

Radny Ireneusz Gawroński : Proszę Radnego Marcina Musiała o odczytanie protokołu Komisji 
Rewizyjnej

Radny Marcin Musiał : Odczytuje protokół Komisji Rewizyjnej

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Radny Ireneusz Gawroński
3. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Proponuję zastosować tą samą formułę wniosku ponieważ ten wniosek ma rozbieżność w 
sformułowaniu

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - za
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - przeciw
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - nieobecny
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21.  Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania 

     12    głosów za

9



       2  głosy przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

Dot. pkt. 13 – porządku obrad Sesji

ppkt. 1

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2010 rok.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek

Radna Grażyna Strączek : Komisja Finansowa zaopiniowała uchwałę pozytywnie

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - za
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - nieobecny
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania 

     15    głosów za
       0  głosów przeciw
       0  głosów wstrzymujących się
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ppkt. 2 

Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Czeladź, rodzaju i 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, procedury uchwalania 
budżetu Gminy Czeladź oraz ustalenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Czeladź za I półrocze roku budżetowego.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - za
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - nieobecny
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania 

     15    głosów za
       0  głosów przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

ppkt. 3

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 5 minut przerwy 

wznawiam obrady po przerwie

Projekt uchwały w sprawie szerokości ul. Staropogońskiej.

Temat omawia Pełnomocnik Inicjatywy mieszkaniec Przemysław Szałański

Dyskusja
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w dyskusji udział wzięli

1. Radny Mirosław Kędzierski
2. Radna Grażyna Strączek 
3. Radca Prawny Jan Gamrat
4. Radna Teresa Kosmala
5. Radna Danuta Walczak
6. Burmistrz Marek Mrozowski
7. Radny Ireneusz Gawroński
8. Mieszkaniec Przemysław Szałański
9. Radny Marcin Musiał składam wniosek o 10 minut przerwy
10. Radny Andrzej Świątek
11. Radny Władysław Oczkowicz
12. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej : Składam wniosek 

 formalny o zamknięcie dyskusji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 5 minut przerwy

wznawiam obrady po przerwie

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - przeciw
2. Zofia Bazańska - przeciw
3. Krystian Dąbrowski - przeciw
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - przeciw
6. Janusz Gątkiewicz - przeciw
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - przeciw
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - przeciw
12. Jolanta Moćko - przeciw
13. Marcin Musiał - przeciw
14. Władysław Oczkowicz - przeciw
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - przeciw
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - przeciw
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - wstrzymujący

wynik zbiorowy głosowania 

         3   głosy za
       12  głosów przeciw
         0  głosów wstrzymujących się

ppkt. 4
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Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Mariusza Kozłowskiego dotyczącej 
wykorzystywania przez Burmistrza Miasta Czeladź do celów prywatnych  sprawowanego urzędu i 
środków publicznych.

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Radny Ireneusz Gawroński
4. Burmistrz Marek Mrozowski ( Panie Radny Kędzierski oczekuję od Pana przeprosin, Pan
       Kozłowski nie przeprosił więc sprawa trafiła do sądu)
5. Radny Mirosław Kędzierski ( Wiadomo o co chodzi chciał Pan Panie Burmistrzu zasłonić 

na plakacie twarz Pana Kozłowskiego )

GŁOSOWANIE uznanie skargi za bezzasadną

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - wstrzymujący 
10. Teresa Kosmala - wstrzymujący
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - wstrzymujący 
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - wstrzymujący

Radny Andrzej Świątek : Zgłaszam wniosek formalny o ogłoszenie przerwy i przerwanie obrad sesji

wynik zbiorowy głosowania

       3     głosy za
     13  głosów przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

ppkt. 5
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Projekt uchwały w sprawie zmiana Uchwały LV/893/2009 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 30 lipca 
2009 roku w sprawie poręczenia za zobowiązania Zakładu Inżynierii Komunalnej Sp. z o. o. w 
Czeladzi, z późniejszymi zmianami

Temat omawia dyr. ZIK Elżbieta Postel 

Radna Grażyna Strączek : Komisja Finansowa pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - nieobecny
6. Janusz Gątkiewicz - nieobecny
7. Mirosław Kędzierski - wstrzymujący
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - nieobecna
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - nieobecny
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania

      10     głosów za
        0  głosów przeciw
        1  głos wstrzymujący się

ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie zmiany planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego miasta 
Czeladź przyjętego uchwałą Nr LXVI/1019/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006 r.

Temat omawia Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik, projektant Dariusz Kosiński

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
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7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - nieobecny
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania

      15     głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt. 7

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź – 
„Nowa Kolonia Saturn”

Temat omawia projektant Dariusz Kosiński

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Zofia Bazańska
2. Radna Teresa Kosmala
3. Radny Władysław Oczkowicz
4. Radna Grażyna Strączek
5. Radny Andrzej Świątek
6. projektant Dariusz Kosiński
7. Burmistrz Marek Mrozowski
8. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - nieobecny
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - nieobecny
6. Janusz Gątkiewicz - nieobecny
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - nieobecny
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10. Teresa Kosmala - wstrzymujący
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - wstrzymujący
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania

        9     głosów za
        1  głos przeciw
        2  głosy wstrzymujące się

ppkt. 8

Projekt uchwały w sprawie zmiany fragmentu planu miejscowego miasta Czeladź dla terenu przy DK 
86.

Temat omawia Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik projektant Jolanta Hajdukiewicz

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Projektant Jolanta Hajdukiewicz
3. Radny Andrzej Mentel
4. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - nieobecny
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - nieobecny
7. Mirosław Kędzierski - wstrzymujący
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - wstrzymujący
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - nieobecny
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17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - wstrzymujący
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania

      12     głosów za
        0  głosów przeciw
        2  głosy wstrzymujące się

ppkt. 9

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia sposobu konsultowania projektów aktów prawa miejscowego z 
radą działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego.

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - nieobecny
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - nieobecny
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania

      15    głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt. 10

Projekt uchwały w sprawie upoważnienie dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Czeladzi do prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie miasta Czeladź.
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GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - nieobecny
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak za

wynik zbiorowy głosowania

      16    głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej : zgłaszam wniosek
o przesunięcie ppkt. dot. podwyższenia kapitału zakładowego TBS na koniec porządku obrad 
sesji 

2. Radny Władysław Oczkowicz
3. Radna Teresa Kosmala : ( zgłaszam wniosek o zdjęcie ppkt. dot. podwyższenia kapitału 

zakładowego TBS z dzisiejszego porządku obrad )
4. Burmistrz Marek Mrozowski
5. Radny Ireneusz Gawroński
6. Radca Prawny Jan Gamrat
7. Radny Janusz Gątkiewicz
8. Radna Grażyna Strączek
9. Radny Marcin Musiał

GŁOSOWANIE za wnioskiem Radnej Teresy Kosmali

       3    głosy za
      11  głosów przeciw
       1  głos wstrzymujący
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GŁOSOWANIE za wnioskiem Przewodniczącego Rady Miejskiej Sławomira Święcha

      12    głosów za
       2  głosy przeciw
       1  głos wstrzymujący

ppkt. 11

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 12 i 13/1 k.m. 43 o pow. Łącznej 900 m2 położonych 
przy ul. Poniatowskiego w Czeladzi.

 

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody na sprzedaż 

1. Czesław Badura - nieobecny
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - przeciw
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - przeciw
6. Janusz Gątkiewicz - przeciw
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - przeciw
10. Teresa Kosmala - przeciw
11. Andrzej Mentel - przeciw
12. Jolanta Moćko - przeciw
13. Marcin Musiał - przeciw
14. Dominik Penar - przeciw
15. Marek Rajca - nieobecny
16. Grażyna Strączek - przeciw
17. Władysław Oczkowicz - przeciw
18. Andrzej Świątek - przeciw
19. Sławomir Święch - przeciw
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak przeciw

Podjęto uchwałę negatywnej treści, niewyrażeniem zgody 

wynik zbiorowy głosowania

       0     głosów za
      15  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt. 12

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 181/1 k.m. 43 o pow. 2929 m2 oraz części działki nr 88 
k.m. 43 o pow. około 800 m2 położonych przy ul. Saturnowskiej w Czeladzi.

Temat omawia Kierownik Wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak
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GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody na sprzedaż 

1. Czesław Badura - nieobecny
2. Zofia Bazańska - mieobecna
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak za

wynik zbiorowy głosowania

      15    głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt. 13

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 4/8 k.m. 52 o pow. 3822 m2 położonej przy ul. 
Handlowej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody na sprzedaż 

1. Czesław Badura - nieobecny
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - nieobecny
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17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak za

wynik zbiorowy głosowania

      16     głosów za
        0   głosów przeciw
        0   głosów wstrzymujących się

ppkt. 14

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 94/6 k.m. 14 o pow. 457 m2 położonej przy ul. 
Łączkowej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - nieobecny
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak za

wynik zbiorowy głosowania

      16     głosów za
        0   głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących się

ppkt. 15

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 35/1 k.m. 20 o pow. 41 m2 położonej przy ul. Staszica 
w Czeladzi. 
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GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - nieobecny
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak za

wynik zbiorowy głosowania

      16     głosów za
        0   głosów przeciw
        0   głosów wstrzymujących się

ppkt. 16

Projekt uchwały w sprawie sprzedaż działek nr 58, 59, 60, 61, 63 i 64 k.m. 49 o łącznej pow. 2,1830 
ha położonych przy ul. Wiejskiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - nieobecny
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - wstrzymujący
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - wstrzymujący
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - nieobecny
10. Teresa Kosmala - wstrzymujący
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - wstrzymujący
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19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak za

wynik zbiorowy głosowania

      11     głosów za
        0   głosów przeciw
        4   głosy wstrzymujące się

ppkt. 17

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu dot. eksploatacji urządzeń i instalacji 
telekomunikacyjnych do celów telefonii cyfrowej znajdujących się na części dachu Hali Widowiskowo -
Sportowej przy ul. Sportowej 2 w Czeladzi.

Głosowanie

za - oczywista większość radnych
przeciw -
wstrzymujących -

ppkt. 18

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy  nieruchomości położonej przy ul. Trznadla 
1 w Czeladzi, działka nr 26/7 k.m. 47 o pow. 1800 m2, zabudowanej budynkiem byłego domu kultury. 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Ireneusz Gawroński
2. Radny Władysław Oczkowicz 
3. Burmistrz Marek Mrozowski
4. Radny Andrzej Świątek
5. Radny Dominik Penar
6. Radna Teresa Kosmala

GŁOSOWANIE 

     13    głosów za
       2  głosy przeciw
       2  głosy wstrzymujące się

ppkt. 19

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 227/3 k.m. 13  o pow. 
16,50 m2 położonej przy ul. Szpitalnej-Bocznej w Czeladzi.

23



Głosowanie

za - oczywista większość radnych
przeciw -
wstrzymujących -

ppkt. 20

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 70/40 k.m. 57 o pow. 344 m2 

położonej przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi.

Głosowanie

za - oczywista większość radnych
przeciw -
wstrzymujących -

ppkt. 21

Projekt uchwały w sprawie projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 
163/268 k.m. 24 o pow. 117 m2 położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

Głosowanie

za - oczywista większość radnych
przeciw -
wstrzymujących -

ppkt. 22

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k.m. 41 o pow. 183 
m 2 położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

Głosowanie

za - oczywista większość radnych
przeciw -
wstrzymujących -

ppkt. 23

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 66/2 k.m. 39 o pow. 18 m2 

położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi.

Głosowanie
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Głosowanie

za - oczywista większość radnych
przeciw -
wstrzymujących -

ppkt. 24

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 227/2 k.m. 21 o pow. 12 
m2 położonej przy ul. Cmentarnej w Czeladzi.

Głosowanie

za - oczywista większość radnych
przeciw -
wstrzymujących -

ppkt. 25

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 171 
m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

Głosowanie

za - oczywista większość radnych
przeciw -
wstrzymujących -

ppkt. 26

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 23/2 k.m. 15 o pow. 22 m2 

położonej przy ul. Przełajskiej  w Czeladzi.

Głosowanie

za - oczywista większość radnych
przeciw -
wstrzymujących -

ppkt. 27

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 70/47 k.m. 57 o pow. 
210 m2 położonej przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi.

Głosowanie

za - 
przeciw -oczywista większość radnych
wstrzymujących -

Temat omawia Kierownik Wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak
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ppkt. 28
Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 97/4 i działki nr 97/5 k.m. 
20 o pow. 846m2 położonych przy ul. Kilińskiego w Czeladzi. 

Głosowanie

za - oczywista większość radnych
przeciw -
wstrzymujących -

ppkt. 29

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Czeladzi na 2010 rok

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - nieobecny
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - przeciw
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak za

wynik zbiorowy głosowania

      14     głosów za
        2   głosy przeciw
        0   głosów wstrzymujących się

ppkt. 30

Projekt uchwały w sprawie wrażenie intencji podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego 
Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczona odpowiedzialnością w Czeladzi

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - nieobecny
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2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - przeciw
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - przeciw
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak za

wynik zbiorowy głosowania

      13     głosów za
        3   głosy przeciw
        0   głosów wstrzymujących się

Dot. pkt. 14 – porządku obrad Sesji

Przedstawiciel MZGK Jolanta Bednarska : Dostaliśmy informację, że roboty na ul. Betonowej
rozpoczęły się, mamy stały kontakt z wykonawcą, kosze na śmieci są już zamówione, w Parku Grabek
w połowie lipca zostanie wykoszona cała trawa, ruch na ul. 3 Szyb według zapewnień wykonawcy 
zostanie otwarty dla mieszkańców, ul. Piaskowa zostaną tam posprzątane kupki trawy

Radny Władysław Oczkowicz : Proszę o dopilnowanie tej firmy, która się tymi pracami zajmuje

Kierownik Wydziału Rozwój Miasta Zofia Gajdzik : Wystąpimy o opinie prawną w sprawie 
referendum

Dyr. ZBK Krzysztof Malczewski : Panie Radny Świątek, jeżeli Pan nie dostał odpowiedzi na 
interpelacje, obiecuje, że w przyszłym tygodniu dostanie Pan odpowiedź na piśmie 

Radny Marcin Musiał : W imieniu mieszkańców ul. Górniczej dziękuje za rozpoczęcie prac na tej 
ulicy

Dot. pkt. 15 – porządku obrad Sesji

Radny Janusz Gątkiewicz : Ul. Słowiańska, w okolicy górnej części tej ulicy są dzikie wysypiska 

Radna Jolanta Moćko : Chciałam podziękować dyr. Robertowi Szczupiderowi za wykonanie 
przejścia na ul. Nowopogońskiej

Radna Zofia Bazańska : Chciałam zapytać o plany związane z terenami zielonymi w kwadracie B 
osiedle Piłsudskiego, czy został zasiedlony jakiś lokal w domu samotnego rodzica

Radny Ireneusz Gawroński : Park Górników na Piaskach, miasto nie jest właścicielem ale myślę
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że miasto potrafi naciskać na właściciela a, żeby uporządkował ten teren, ul. Wojciechowskiego 
przy dojeździe do ul. Borowej krzaki nie są usunięte

Radny Andrzej Świątek : Chciałem podziękować Pani Jolancie Bednarskiej za przesłanie mi 
sprawozdania z wykonania tras rowerowych, z czego wynikają straty ZIK, że są one na poziomie 400 
000 m³

Radna Teresa Kosmala : Niezabezpieczony wykop inwestycyjny przy ul. Dalekiej, deszcz rozmył 
podbudową pod chodnikiem 

Radna Danuta Walczak : Chciałam zapytać kiedy będzie kontynuacja koszenia traw w parku przy ul. 
21 Listopada

Radny Mirosław Kędzierski : Polepszenie warunków do wykonywania manewru lewoskrętu 
z ul. Betonowej na ul. Nowpogońską

Radny Andrzej Mentel : Czy prace związane z uzupełnianiem ubytków drogowych już się zakończyły 
czy jeszcze trwają 

Dot. pkt. 16 – porządku obrad Sesji

Dyr. ZBK Krzysztof Malczewski : Jedna Pani, która samotnie wychowuje dziecko w tym tygodniu 
zasiedli mieszkanie i w lipcu będą zasiedlone dwa kolejne mieszkania

Przedstawiciel MZGK Jolanta Bednarska : Park 21 Listopada będzie koszony teraz w lipcu
po zakończeniu prac w Parku Alfred, sprawa wyjazdu z ul. Betonowej zostanie to zgłoszone na 
Komisję Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, prace związane z wypełnieniem ubytków trwają nadal

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej   
Odpowiem na pytanie Pana Radnego Andrzeja Świątka w sprawie, że materiał nagrywany przez CTV 
jest nierzetelny, Miałem okazję widzieć operatorów CTV zarówno na rozpoczęciu obrad jak i przed 
samym końcem

Burmistrz Marek Mrozowski : Teren przy ul. Piłsudskiego, na ukończeniu jest już koncepcja, Myślę
że w najbliższym czasie zostanie ona ukończona i będziemy chcieli w tym roku część tego zadania 
zrealizować

Dot. pkt. 17 - 18 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej   
Odczytuje pismo kierowane do Radnego Andrzeja Świątka dot. przygotowania sprawozdania
w sprawie wykonania ścieżek rowerowych 

Odczytuje pismo dot. uwzględnienia w budżecie prac remontowych związanych z sprawą stanu 
technicznego muru oporowego biegnącego za Parafią Matki Boskiej Bolesnej

Informuje że w Biurze Rady Miejskiej jest do wglądu sprawozdanie zarządu TBS z działalności

w roku 2009

Informuje że w Biurze Rady Miejskiej jest do wglądu sprawozdanie zarządu z działalności ZIK

za rok 2009

Odczytuje pismo Stefana Gosa dot. ustalenia warunków zabudowy
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Odczytuje pismo Przemysława Chrząszcza dot. rozważenia kwestii modernizacji ul. Nowopogońskiej

Odczytuje pismo Z -ca Kierownika Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Michała Słomki

dot. udostępnienia informacji publicznej

Odczytuje pismo rodziców uczniów Gimnazjum nr 2 dot. przywrócenia do pracy Pani Jolanty Odyja

Odczytuje wniosek z Wydziału Rozwoju Miasta dot. nadania nazwy placowi przy skrzyżowaniu
ul. 1 Maja i ul. Bytomskiej

Odczytuje pismo Starosty Będzińskiego Adama Lazara kierowane do Przewodniczącego Rady 
Miejskiej dot. apelu w sprawie zwiększenia środków majątkowych przeznaczonych na pomoc 
rodzinom zastępczym

Dot. pkt. 19 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam Sesję Rady Miejskiej.

                                                                                                       

            Przewodniczący

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

Protokołował:
Krystian Załęczny

• integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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